
Protokół Nr XX/2020 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 22 maja 2020 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o  samorządzie gminnym otwieram XX Sesję Rady Gminy Osiek Jasielski. Witam wszystkich 

obecnych Radnych, Wójta Gminy, Sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy w Osieku 

Jasielskim. Witam mieszkańców Gminy Osiek Jasielski. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdzam, 

iż obecnych jest 14 Radnych, zatem obrady Sesji są prawomocne. 

 

Obecni na Sesji Radni to: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

10. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

11. Daniel Socha – Mrukowa, 

12. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

14. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 

Nieobecny na Sesji Radny: Kazimierz Wygonik – Załęże, 

 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski  - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Bożena Świątek – Głowna Księgowa Urzędu Gminy, 

4. Janusz Brączyk – sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysława Stachurska – sołtys wsi Mrukowa, 

7. Władysław Świątek – sołtys wsi Czekaj, 

8. Tadeusz Zawisza – sołtys wsi Osiek Jasielski. 

 

 



Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Porządek obrad na XX Sesję Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze oraz 

dla pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Osiek Jasielski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/113/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 24 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki: nr 958/1 o powierzchni 1,7904 ha położonej 

w miejscowości Załęże, nr 653/3, o powierzchni 3,9440 ha położonej w miejscowości Załęże,  

nr 653/4, o powierzchni 2,7284 ha położonej w miejscowości Załęże. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jasielskiego na 

realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2020 – 2026. 

13. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2019. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Pan Wójt zgłaszał chęć złożenia wniosków do porządku obrad. 

Proszę Panie Wójcie. 

 



Wójt Gminy – Chciałem złożyć autopoprawkę dotyczącą uchwały w sprawie pensum. Chodzi 

o obniżenie obowiązkowego pensum o 1 godzinę w stosunku do tego co jest w projekcie.  

Druga sprawa to wycofanie z porządku projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości. Tam przeprowadzono podział tych działek i będzie potrzeba opinia zebrania 

wiejskiego. Musimy zaczekać niestety. Nie udało się tego zebrania przeprowadzić w związku 

z sytuacją jaka panuje obecnie.  

I jeszcze jedna uchwała w sprawie w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Osiek Jasielski, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Bibliotek Publicznej za pierwsze 

półrocze roku kalendarzowego. Wnoszę o wprowadzenie jej do porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady – Autopoprawka nie wymaga głosowania, ponieważ ten projekt nie był 

jeszcze procedowany.  

Poddaję pod głosowanie wniosek o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na zbycie nieruchomości. 

Kto jest za ? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady – Poddaję pod głosowanie wniosek o wprowadzenie projektu uchwały 

w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz Gminnego Ośrodka 

Kultury i Gminnej Bibliotek Publicznej za pierwsze półrocze roku kalendarzowego. Proponuję, 

aby rozpatrzenie tego projektu wprowadzić do porządku obrad w miejsce projektu wycofanego 

tj. w punkcie 8. 

Kto jest za ? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

Przewodniczący Rady – W związku z przyjęciem wniosków Pana Wójta przedstawiam nowy 

porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie  prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach 

podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze oraz 

dla pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego 

zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Osiek Jasielski. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 

o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 



8. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Gminy Osiek Jasielski, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz 

Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Bibliotek Publicznej za pierwsze półrocze roku 

kalendarzowego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/113/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 24 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki: nr 958/1 o powierzchni 1,7904 ha położonej 

w miejscowości Załęże, nr 653/3, o powierzchni 3,9440 ha położonej w miejscowości Załęże,  

nr 653/4, o powierzchni 2,7284 ha położonej w miejscowości Załęże. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jasielskiego na 

realizację zadania publicznego. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2020 – 2026. 

13. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2019. 

14. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

16. Interpelacje radnych. 

17. Wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady  - Kto jest za przyjęciem takiego porządku obrad? Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, protokół z Sesji Nr XIX/2020 był umieszczony w BIP. 

Był również dostępny w Urzędzie Gminy w biurze obsługi Rady Gminy. Czy są pytania, uwagi 

bądź sugestie związane z protokołem z ostatniej Sesji? 

Nie ma uwag. 

Poddaję pod głosowanie protokół z Sesji Nr XIX/2020? 

Kto jest za przyjęciem protokołu? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 października 2003 r. w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy 

Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr VIII/60/2003 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 października 2003 r. 



w sprawie uchwalenia statutów sołectw Gminy Osiek Jasielski. Proszę Pana Wójta 

o przedstawienie. 

 

Wójt Gminy  - Zmieniamy statuty sołectw. Chodzi o to, aby w sytuacji, w której mieszkańcy 

mieliby chęć odwołać sołtysa, ta zmiana daje im taką możliwość w drodze referendum. Są 

wskazane osoby, które mogą złożyć wniosek o odwołanie, jednakże decyzja zapada w drodze 

referendum, w którym mogą wziąć udział wszyscy uprawnieni mieszkańcy sołectwa. 

 

Przewodniczący Rady – Od złożenia wniosku do referendum jest dość daleka droga. 

Po złożeniu wniosku przez wójta, mieszkańców, zebrania wiejskiego, trafia on do Rady Gminy. 

Rada bada jego zasadność. Jeśli wniosek jest zasadny powołuje komisję ze swojego składu 

do przeprowadzenia referendum i dopiero wówczas odbyć się może referendum. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 

godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych 

w szkołach podstawowych pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci 

młodsze oraz dla pedagoga, psychologa, logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy 

zawodowego zatrudnionych w placówkach oświatowych, dla których organem 

prowadzącym jest Gmina Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli zatrudnionych 

w przedszkolach i oddziałach przedszkolnych w szkołach podstawowych pracujących 

z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze oraz dla pedagoga, psychologa, 

logopedy, terapeuty pedagogicznego i doradcy zawodowego zatrudnionych w placówkach 

oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Osiek Jasielski. Jak już wcześniej 

usłyszeliśmy Pan Wójt zgłosił autopoprawkę. Proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy– Tak jak powiedział Pan Przewodniczący. Z 22 godzin chcemy podnieść pensum 

na 24 godziny. 

 

Przewodniczący Rady  - Uchwała była również poruszana wczoraj na Komisji Budżetowej. 

Propozycja spotkała się z akceptacją członków Komisji. 

 

Tomasz Źrebiec – Radni Komisji Budżetowej wszyscy jednogłośnie opowiedzieli się za 24 

godzinami. Proponowane było 25 godzin, ale zostało zmniejszone na 24. 

 

Wójt Gminy – Wstępnie była propozycja 25 godzin. Po konsultacjach z radnymi, Komisją 

Budżetową doszliśmy do wniosku, że 24 godziny będzie rozwiązaniem optymalnym. Pozwoli 

to utrzymać etaty nauczycielom. Nikt nie straci etatu. 



 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję projekt uchwały pod głosowanie z uwzględnieniem autopoprawki. Kto jest 

za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu w sprawie wymagań jakie 

powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Osiek Jasielski. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Gminy Osiek Jasielski, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz Gminnego Ośrodka Kultury i Gminnej Bibliotek Publicznej za pierwsze 

półrocze roku kalendarzowego 

 

Przewodniczący Rady – przechodzimy do uchwały wprowadzonej do porządku obrad. Projekt 

również był omawiany podczas Komisji Księgowej, ale proszę Panią Księgową o jego 

przedstawienie.  

 

Bożena Świątek – Zmiana polega na tym, że poprzednio wskaźnik procentowy odnosił się 

do działu, rozdziału i paragrafu. Po zmianie wskaźnik będzie się odnosił do działu i rozdziału. 

Proszę Państwa Radnych o podjęcie uchwały. 

 

Do obrad Rady dołączył Radny Kazimierz Wygonik. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś pytania. Zmienia polega na zmianie formy zapisu. 

Nie wpłynie to na czytelność sprawozdania. Jeśli jest taka możliwość prawna, to proponuję tę 

uchwałę przyjąć. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 



 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVIII/113/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 24 marca 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości 

oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki: nr 958/1 o powierzchni 1,7904 ha położonej 

w miejscowości Załęże, nr 653/3, o powierzchni 3,9440 ha położonej w miejscowości Załęże,  

nr 653/4, o powierzchni 2,7284 ha położonej w miejscowości Załęże 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XVIII/113/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 24 marca 2020 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości oznaczonych w ewidencji gruntów jako działki: 

nr 958/1 o powierzchni 1,7904 ha położonej w miejscowości Załęże, nr 653/3, o powierzchni 

3,9440 ha położonej w miejscowości Załęże,  nr 653/4, o powierzchni 2,7284 ha położonej 

w miejscowości Załęże. Proszę Pana Wójta o wyjaśnienie potrzeby podjęcia tej uchwały. 

 

Wójt Gminy – Chodzi o działki, które były na przetargu do sprzedaży. Udało nam się sprzedać 

niecały hektar. Zostały działki, o których dzisiaj jest mowa. Mamy tam chętnych 

na wydzierżawienia, jak również zakup tych działek. Jest jednak problem. Zgłosiliśmy się 

do Wód Polskich z pytaniem czy istnieje zagrożenie zalania tych działek w przypadku powodzi. 

Otrzymaliśmy pismo, że jest duże prawdopodobieństwo, że wody powodziowe tam wyleją. 

Panowie, którzy są zainteresowani, chcą aby na okres 1 roku wydzierżawić im działki za niższą 

kwotę, tak aby mogli złożyć dokumenty. Jest to uzależnione tym czy otrzymają zgodę na 

wybudowanie firmy czy też nie. Aby można było złożyć dokumenty firma musi mieć umowę 

dzierżawy. Inaczej nie zaryzykują, nie kupią tych gruntów, jeśli nie będą mogli wykonywać 

tam swojej działalności. Chodzi o to, aby przez pierwszy rok była możliwość wydzierżawienia 

im działek z niższym czynszem. 

 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? 

Kto wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Jasielskiego na realizację zadania publicznego 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Jasielskiego na realizację zadania publicznego. 

Proszę Pana Wójta, aby przedstawił na czym ta pomoc ma polegać, w jakim zakresie. 

 

Wójt Gminy – Chodzi o podjęcie uchwały o pomocy finansowej dla Powiatu Jasielskiego. 

Inwestycja jest w tym momencie realizowana na drodze Osiek Jasielski – Załęże – Zawadka 

Osiecka – Dobrynia. Chcemy  tą uchwałą wesprzeć Powiat w realizacji tego zadania. Głównie 

ta inwestycja jest realizowana w naszej Gminie. Byłem tam dziś rano – od Zawadki do Dobryni 

już jest położona pierwsza warstwa asfaltu, piękna droga. Długo czekaliśmy na realizację tej 

inwestycji. Myślę, że w tym miejscu należy naprawdę podziękować Panu Staroście Adamowi 



Pawlusiowi, ponieważ jego determinacja doprowadziła do tego, że to jest realizowane. Jeszcze 

gdy byłem radnym powiatowym staraliśmy się o to. Nie udało się, ale teraz uzyskano dotację 

z Funduszu Dróg Samorządowych, z tego co wiem 70 %, resztę dokłada Powiat oraz Gminy 

Osiek Jasielski i Dębowiec. Nie wiem, czym Gmina Dębowiec już podjęła uchwałę w tej 

sprawie, ale uchwała będzie podejmowana. Bardzo chciałbym, aby Rada podjęła taką uchwałę, 

ponieważ ponad połowa inwestycji leży na naszym terenie. Będzie to naprawdę piękna droga. 

Już w większości drogi powiatowe mamy wyremontowane, jakieś tam małe odcinki zostaną, 

ale myślę, że wspólnie z Powiatem uda się to zrealizować. Współpraca jest bardzo dobra 

i myślę, że warto wspólnie te zadania realizować. 

 

Przewodniczący Rady – Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2020 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XV/99/2019 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2019 r. w sprawie 

budżetu Gminy Osiek Jasielski na 2020. Proszę Pana Przewodniczącego Komisji Budżetowej 

o zabranie głosu. Zmiany był omawiane na wczorajszym posiedzeniu Komisji.  

 

Tomasz Źrebiec – Podczas wczorajszej Komisji wszystkie zaproponowane zmiany zostały 

przeanalizowane. Pani Księgowa wyjaśniła te zmiany. Komisja jednogłośnie zaopiniowała 

zmiany pozytywnie. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panu Przewodniczącemu za przedstawienie opinii Komisji 

Budżetowej. Jeśli są potrzebne jeszcze jakieś dodatkowe wyjaśnienia, bo dziś po raz pierwszy 

od trzech sesji jest obecna Pani Księgowa. Myślę, że wszystko zostało dostatecznie wyjaśnione. 

Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 12. Podjęcie uchwały Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2020 – 2026 

 

Przewodniczący Rady – Przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2020 – 2026. Proszę Panią 

Księgową o zabranie głosu 

 

Pani Bożena Świątek omówiła projekt uchwały. 



 

Przewodniczący Rady - Czy ktoś chciałby zabrać głos? Nie widzę.  

Poddaję uchwałę pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem uchwały? Kto jest przeciw? Kto 

wstrzymał się od głosu? 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

(Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady – Proszę o 5 minut przerwy. 

 

5-minutowa przerwa w obradach. 

 

Przewodniczący Rady – Wznawiam obrady XX Sesji Rady Gminy w Osieku Jasielskim. 

 

Ad. 13. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Osiek Jasielski 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 2019. 

 

Przewodniczący Rady – Kolejnym punktem jest Sprawozdanie z realizacji Programu 

współpracy Gminy Osiek Jasielski z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i wolontariacie za rok 

2019. Program przyjmowany jest uchwałą przez Wysoką Radę, natomiast sprawozdanie jest 

tylko do wiadomości. Sprawozdanie (druk 114) wyjaśnia jak została rozdysponowana pula 

pieniędzy. Widzimy, że pula jaką dysponujemy to jest 18.000 zł. 16.000 zł otrzymały kluby 

sportowe, 2.000 zł stowarzyszenia działające na terenie naszej Gminy. Myślę, że nie są 

konieczne dodatkowe wyjaśnienia. Czy są pytanie dotyczące sprawozdania? Jeśli nie ma pytań, 

przechodzimy do punkt 14. 

 

Ad. 14. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Przewodniczący Rady – Materiały zostały przesłane Państwu Radnym. Czy są konieczne 

jakieś dodatkowe wyjaśnienia. Widzę, że nie ma chętnych do podjęcia tematu. Przechodzimy 

zatem do kolejnego punktu porządku. 

 

Ad. 15. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Proszę Pana Wójta o przedstawienie informacji z wykonania uchwał 

podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy – Uchwały zostały przekazane do realizacji. Jeśli chodzi o prace w okresie 

międzysesyjnym. Kwestia, którą Państwo przegłosowali. Staramy się w tej chwili o wykonanie 

koncepcji na kanalizację i wodę. Na ujęcie wody mamy trzy możliwe rozwiązania. Generalnie 

był wcześniej taki pomysł, aby dołączyć do tego ujęcia, które jest na rzece Wisłoce, żeby 

pociągnąć wodę z Jasła, ale po przeanalizowaniu wyszło nam, że takie rozwiązanie nie jest do 

końca opłacalne. Lepszym rozwiązaniem byłoby zlokalizowanie ujęcie na terenie naszej 



Gminy, w miejscowości Osiek Jasielski, na rzece Wisłoce. Kolejnym pomysłem jest 

wykonanie ujęcia wody dla dwóch naszych miejscowości na rzece Kłopotnica. Naszym 

mieszkańcom wody brakuje. Obecnie mamy pomysł, aby w tym kierunku iść. Przygotować 

dokumenty i starać się o dofinansowanie i realizację. Jeśli uda wykonać koncepcję, co zajmie 

ok. 1,5 roku, później konieczny jest projekt. Chcemy wystąpić o środki do Narodowego 

Funduszu. Wczoraj podczas Komisji mówiłem, że podczas poprzedniej kadencji, jako Gmina, 

nie zgłosiliśmy chęci, zapotrzebowania, na środki na realizację tych celów. Będziemy się 

starać, aby nas teraz dopisano. Inne gminy się zgłosiły np. Gmina Brzyska, która podała bodajże 

kwotę 10 milionów. Cztery gminy z Powiatu Jasielskiego zgłosiły chęć udziału w tych 

programach. Dobrze byłoby, aby na to pojawiły się środki i bylibyśmy wtedy w stanie 

tę inwestycję przeprowadzić. Dzisiaj podjęliście Państwo uchwałę przeznaczając 130 tysięcy 

na zrobienie tej koncepcji. Myślę, że uda się to zrobić i będziemy w tym kierunki szli, aby 

dla naszych mieszkańców, mieszkańców Gminy Osiek Jasielski, poprawić to bezpieczeństwo, 

aby tej wody nam nie zabrakło. Więcej może jeszcze powiem w punkcie „Sprawy różne”. 

 

Ad. 16. Interpelacje radnych. 

 

Przewodniczący Rady -  Wysoka Rado, są jakieś interpelacje? 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 17. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady – Chciałbym na początku powiedzieć, że przypominam każdemu 

z Radnych o obowiązku złożenia oświadczenia majątkowego do końca miesiąca maja. Jest 

to wymóg konieczny. Pani Asiu, czy dużo Radnych złożyło oświadczenia. 

 

Joanna Banach-Gancarz – Większość osób złożyła. Z pozostałymi jestem w kontakcie. 

 

Przewodniczący Rady – Są osoby, które jeszcze nie złożyły, więc proszę je dopełnienie tego 

obowiązku, ponieważ termin złożenia zbliża się do końca. Proszę Pana Wójta o zabranie głosu. 

 

Wójt Gminy – Jeszcze raz chciałbym podziękować za podjęcie uchwały w sprawie pomocy 

finansowej i wsparcie Powiatu. Także chciałbym przy tej okazji podziękować Pani Radnej 

powiatowej – Pani Irenie Baciak. Ona również działała, aby udało się zrealizować 

to przedsięwzięcie. W sprawach różnych jeszcze jedna kwestia. Od poniedziałku ruszają nasze 

placówki oświatowe. Nie wszystkie, na tę chwilę mam taką informację. Na dzień wczorajszy 

miałem informację, że rusza tylko szkoła podstawowa w Osieku Jasielskim – klasy I-III, 

na dzień dzisiejszy wiem, że rusza również przedszkole. Prawdopodobnie jest trójka dzieci, 

ale otwieramy przedszkole. Myślę, że w innych naszych szkołach pewnie też się to pozmienia. 

Ale na chwilę obecną w Samoklęskach mamy 18 osób w szkole od I do III, przedszkole - 

nie mamy zgłoszonego otwarcia, ale to może się zmienić. Zawadka – otwarcie przedszkola 

od poniedziałku. Pielgrzymka – szkoła od I do III, Mrukowa - i przedszkole i szkoła od I do III, 

Świerchowa – na chwilę obecną otwieramy przedszkole, i Załęże – od I do III mamy 5 osób 

chętnych. Taką wiedzę mam na wczoraj, nie zgłoszono mi zmian w tym zakresie.  



W okresie międzysesyjnym została rozdana druga partia maseczek przez naszych strażaków. 

Maseczki zostały uszyte przez panie z Koła Gospodyń Wiejskich i inne panie z terenu Gminy. 

Zostało to rozprowadzone przez naszych strażaków i sołtysów. 300 maseczek mamy uszytych 

i to chcemy przekazać do DPS-u do Folusza. Mamy to gotowe i prawdopodobnie po niedzieli 

skontaktujemy się z Panem Dyrektorem i te maseczki zostaną przekazane. 

Otwieramy również Ośrodek Rekreacji i Sportu. Będzie czynny w godzinach od 8 do 16 

i oczywiście z zachowaniem wszelkich zasad bezpieczeństwa będzie można na tym obiekcie 

przebywać. Na telefon można ustalić termin i osoby, które będą za to odpowiadać, te terminy 

ustalą. 

Otrzymaliśmy również dofinansowanie z funduszu ochrony gruntów rolnych. To jest kwota 72 

tysięcy złotych. Składaliśmy wniosek o dofinansowanie na dwie drogi. Jedna droga jest 

w miejscowości Świerchowa, druga droga jest między Mrukową a Samoklęskami, wyjeżdżając 

z Mrukowej od stadionu. To wszystko o czym chciałbym powiedzieć. Jeśli będą mieli Państwo 

jakieś pytania, postaram się odpowiedzieć. 

 

Przewodniczący Rady – Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Źrebca. 

 

Tomasz Źrebiec – Na wczorajszym spotkaniu Komisji Budżetowej padł wniosek odnośnie 

przedsiębiorstwa komunikacyjnego w Jaśle. W imieniu Komisji Budżetowej składam formalny 

wniosek o wycofanie się. 

 

Przewodniczący Rady – Pan mówi o Powiatowo-Gminnym Związku Komunikacyjnym Jasiel. 

 

Tomasz Źrebiec – Tak, wnioskuję, aby rozpocząć procedurę wycofania się z tego Związku, 

bo jak wiemy, jesteśmy jednym ze współwłaścicieli tego Związku, a Związek robi to co robi. 

My mamy przewoźników m.in. z terenu naszej Gminy. Mamy zabezpieczenie przewozu. 

 

Przewodniczący Rady – A składki członkowskie musimy ponosić i koszty związane z tym 

również musimy ponosić. 

 

Tomasz Źrebiec – Dokładnie. 

 

Przewodniczący Rady – Dziękuję Panie Przewodniczący. Wniosek nie wymaga głosowania, 

bo to wniosek na ręce Pana Wójta o wszczęcie procedury. Dziękuję za zgłoszenie wniosku. 

 

Dariusz Brej – Ja mam jeszcze takie pytanie, bo od jakiś trzech tygodni zgłaszaliśmy, że część 

lamp w miejscowości Pielgrzymka nie świeci. Dzwonił do tej firmy Pan Paweł. Również ja 

dzwoniłem. Do dnia dzisiejszego dalej jest tam awaria. Prosiłbym, aby porozmawiać z tą firmą, 

żeby tą sprawą się zajęła. Jest to taki odcinek, na którym awaria pojawia się co jakiś czas. 

Odcinek w okolicy kościoła i w górę. 

 

Wójt Gminy – Sprawdzimy to jak to wygląda. Natomiast firma oczywiście ma obowiązek 

te usterki usunąć. I myślę, że one zostaną usunięte jak najszybciej. 

 



Ryszard Ociesielski – Panie Wójcie, ja mam do Pana Wójta prośbę. Mamy podpisane 

wszystkie papiery dotyczące wykonania oświetlenia (3 lampy) w Samoklęskach koła Pana 

Zająca. Żeby Pan Wójt to jakoś przyspieszył, bo idzie to dość ślamazarnie. Czy istniałaby 

możliwość przyspieszenia tej sprawy. Druga sprawa czy Urząd Gminy będzie czyny czy nie. 

Podobno ma być tylko czynna kasa. Mieszkańcy się o to dopytują. 

 

Wójt Gminy – Chciałbym powiedzieć, że Urząd Gminy jest czynny cały czas. Petentów 

obsługujemy od godziny 7:30 do 12:30, z zachowaniem wszelkich wymogów i ograniczeń, 

które nas obowiązują. Jeśli chodzi o kasę to przenosimy ją na parter i kasa będzie czynna 

od poniedziałku. Wszyscy będę mogli korzystać, jeśli będą mieli taką potrzebę. Mieszkańcy 

będą mogli robić wpłaty. Kasa będzie czynna od 7:30 do 13:30, wtedy kiedy Urząd jest czynny 

dla klientów. 

Jeśli chodzi o pytanie pierwsze, o światła, rozumiem, że chodzi o oświetlenie koło Pana Zająca. 

Z tego co wiem, to w tej chwili są opóźnienia w związku z COVID-em. Myśmy też złożyli 

dokumenty. My też czekamy. Na pewno wszystko dłużej trwa Przedtem można było pojechać, 

coś przyspieszyć. Natomiast teraz wszyscy procedują z zachowaniem kwarantanny 

dokumentów. Staramy się nie przeciągać spraw. Z tego co wiem, Pan Sołtys ma na to 

zabezpieczone środki. Było wszystko zgłoszone. Wszystko kwestia dokumentacji i wyboru 

firmy, która to zrobi. Na to Energetyka ogłosi przetarg i będą to wykonywać.  

Natomiast jeszcze się odniosę do tego co powiedział Pan Darek. Myślę, ze nie było dotychczas 

jakiś problemów z tą firmą, po zgłoszenie było to naprawiane, ale postaramy się żeby to szybko 

zrobili. 

 

Ryszard Ociesielski – U nas w Samoklęskach ostatnio przeszła wichura. Urwało lustro 

drogowe. To lustro jest roztrzaskane, złożone w elementach. Chodzi o to, żeby to jakoś 

sfinansować i to lustro ponownie ustawić. 

 

Wójt Gminy – Panie Sołtysie, to nie jest wielki koszt. Zgłasza Pan, zakupuje i to nie jest 

problem, żeby z tym czekać. Skoro to tam było usytuowane, to było potrzebne i poprawiało 

bezpieczeństwo. Pan jest gospodarzem miejscowości i to Pan musi działać. 

 

Władysława Stachurska - Chodzi mi o drogę w Mrukowej do lasu, którą jeżdżą właściciele 

lasów. Droga jest zniszczona. Korzystają z niej nie tylko mieszkańcy Mrukowej, ludzie jeżdżą 

z każdej wsi. Droga jest w fatalnym stanie. 

 

Wójt Gminy – To co Pani Sołtys mówi, chodzi tu o drogę do lasu na terenie Mrukowej, 

ale korzystają mieszkańcy całej naszej Gminy, tam mają swoje lasy. To nie tylko, że droga jest 

uczęszczana. Przyczyną zniszczenia są wody, które płyną z lasu i niszczą tę drogę. To nie jest 

droga asfaltowa, utwardzona, to jest zwykła gliniasta droga w lesie. Rozumiem, że chodzi o to 

żeby wszyscy solidarnie do tego podeszli, żeby wspólnymi siłami to zrobić. Proszę abyście 

Panowie to przemyśleli jak to zrobić. 

 

Daniel Socha – Już raz taka sytuacja miała miejsce, że wspólnie wsie złożyły na remont, 2-3 

lata temu. 

 



Wójt Gminy – Panie Radny, czy jest Pan w stanie na dzień dzisiejszy powiedzieć jakie byłyby 

to koszty, czy też trzeba to zweryfikować. 

 

Daniel Socha – Najlepiej było to zweryfikować, bo w paru miejscach są dość duże wyrwy 

i  wody spływające trzeba było sprowadzić do rowu. Tam nie jest utwardzona droga i gdy jeżdżą 

tam ludzie po deszczu to wyrwa się robią. Tam jest parę takich głębokich, gdzie należałoby 

nawieźć klińca lub kamieni i wyrównać, utwardzić. Najważniejsze sprowadzić wodę. Najlepiej 

tam wyjść i oszacować koszty. Kilka lat temu była ta droga poprawiana. Miejscowości, 

z których ludzie tam maja lasy, złożyły się. 

 

Wójt Gminy – Myślę, że wyślemy tam Pana Inspektora żeby zobaczył jak to wygląda 

i wówczas będziemy więcej wiedzieć. 

 

Ad. 18. Zakończenie sesji. 

 

Przewodniczący Rady – Jeśli nie ma chętnych do zabrania głosu to kończę XX sesję i dziękuję 

za uczestniczenie w obradach. 

 

Na tym zakończono obrady Sesji. 

 

 

Protokołowała: Joanna Banach-Gancarz 

 


